



Bank of Canada

---

*Biographical note: Sheila Vokey*

Sheila Vokey was appointed Chief, Financial Services and Chief Accountant in July 2003. In this capacity, she is responsible for developing and directing the implementation of the financial framework of the Bank. She is also a member of the Executive Management Committee.

Born in Montréal, Quebec, Ms. Vokey received a Bachelor of Commerce degree from McGill University in 1985.

Ms. Vokey is a chartered accountant who has provided public and private sector organizations with direction on financial reporting, implementing and maintaining financial systems and controls. She joined the Bank in 2001 as Director of Finance/Chief Accountant. Previously, she was Chief Financial Officer with the Canadian Tourism Commission. From 1992 to 1999, she held various financial management positions at Metropolitan Life Insurance Company, and before that she was Audit Manager at KPMG.

August 2003



Banque du Canada

---

*Notice biographique : Sheila Vokey*

Sheila Vokey a été nommée chef des Services financiers et comptable en chef en juillet 2003. À ce titre, elle est chargée d'élaborer le cadre financier de la Banque et de voir à sa mise en œuvre. Elle fait également partie du Bureau supérieur de direction.

Née à Montréal, au Québec, Mme Vokey a obtenu un baccalauréat en commerce de l'Université McGill en 1985.

Mme Vokey est comptable agréée et a supervisé la présentation de l'information financière ainsi que la mise en place et la tenue de systèmes et de contrôles financiers dans des organismes des secteurs public et privé. Elle est entrée au service de la Banque en 2001 à titre de directrice des finances et comptable en chef. Auparavant, elle occupait les fonctions de chef des opérations financières à la Commission canadienne du tourisme. De 1992 à 1999, elle a occupé divers postes de gestion financière à La Métropolitaine, compagnie d'assurance vie, et était auparavant directrice de la vérification chez KPMG.

Août 2003